
Raadsvergadering Stichtse Vecht, 2 oktober 2018 
Inspreken over het Bestemmingsplan "Rondom de Vecht" door J.W. Gunning namens de VPC  
 

De Vechtplassencommissie heeft een schriftelijke reactie gestuurd. 
Wij hopen dat u nog tijd hebt kunnen vinden om die te lezen. Ik 
beperk mij nu tot twee onderwerpen.  
 
Allereerst de Weersloot   
 

• Het wandelpad langs de Weersloot is weer opgenomen in het 
bestemmingsplan. Dat is mooi, maar de toegang tot het pad 
wordt nu door de eigenaren gefrustreerd. Aan beide kanten 
zou een bord moeten komen "Openbaar wandelpad". Wij 
zouden ook graag zien dat op de verbeelding de oostelijke 
toegang tot het pad wordt hersteld. Dan kan er geen discussie 
meer komen over de toegang tot het pad.  

• Een technische opmerking: de ligging van het pad is niet in 
overeenstemming met de wegenlegger; daar moet nog naar 
gekeken worden. 

• Langs de Weersloot geldt nu een indeling in drie blokken; in het 
middelste blok mag helemaal niet gemeerd worden. B en W 
willen daaraan vasthouden, maar de eigenaren vragen om 
meer aanlegmogelijkheden. Wij hopen dat u inderdaad 
vasthoudt aan de bestaande indeling, zodat de natuurwaarden 
hier beschermd blijven.  

• Tenslotte: de VPC waarschuwt met klem voor het uitbreiden 
van de kampeermogelijkheden (nu zelfs inclusief caravans en 
campers) op deze kwetsbare plaats. Daarmee wordt de deur 
opengezet voor uitbreiding van de Scheendijk. 

 
Dan de uitbreiding van het bouwareaal bij Schulp  
 

• Op deze plaats, ook een kwetsbare locatie, is steeds weer 
uitgebreid. De grens van wat hier mogelijk is, is nu bereikt. In 
het plan wordt nog een uitbreiding van het bouwareaal met 



250 vierkante meter voorzien, maar de ondernemer wil een 
veel grotere uitbreiding: 1100 vierkante meter.   

• De VPC is van mening dat de productie en de aan- en afvoer die 
daarmee gepaard gaat niet nog verder moeten toenemen. Hier 
moet een maximumnorm worden gesteld en die moet ook 
worden  gehandhaafd.  

• Daar is ruimte voor want de heer Schulp heeft zelf in zijn 
zienswijze aangevoerd dat het grotere bouwareaal niet tot 
grotere productie en meer vervoersbewegingen zou leiden.  

• Zonder een harde norm is het beleid van de gemeente 
krachteloos; dan zal de groei van het bedrijf gewoon doorgaan, 
komt de verkeersveiligheid op het Zandpad in gevaar en groeit 
de spanning tussen het bedrijf en de bewoners in de buurt. De 
Vechtplassencommissie vraagt u daarom duidelijk aan te geven 
dat de grens nu is bereikt.   

 
Ik dank u wel! 
  


